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Referat fra bestyrelsesmøde den 15. oktober 2024 kl. 09.00 
hos Tove 

 
Deltagere: Tove, Claus og Bente 
Gæst: Lars Simonsen, Projektleder FællesBo (deltog kun i pkt 2) 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 06. 
september 2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Helhedsplan, status Besøg af Lars, projektleder ved Fællesbo, som 
orienterede om hvor langt man var kommet 
vedr fejl og mangel udbedring i afdelingen.  
 
Det resterende forventes påbegyndt i november 
og være afsluttet før jul 2024.  
 
Beboerne opfordres til – stadig – at rette 
henvendelse til Lars Simonsen, hvis man oplever 
fejl og mangler, der ikke er taget hånd om.  
 
Næste step er 5 års gennemgang (2027).  

3. Orientering siden sidst - referat fra afdelingsmødet modtaget.  
- skade opstået i en bolig (utætte 

fjernvarmerør) og udbedres med 
bl.a.udskiftning ødelagt gulv. 

- ingen indflytninger 

4. Gennemgang af bestyrelsens 
forretningsorden (forventes læst på 
forhånd) 

Forretningsordenen gennemgået og godkendt 
uden ændring. Underskrevet kopi sendt til 
Inspektøren samt arkiveret i protokollen.  

5. Velkomstbrochure for Anemonevej – 
gennemgang af best.medlemmernes 
forslag til ændringer - samt aftale om 
den videre redigeringsproces. 

Velkomstbrochuren gennemlæst - input til 
nødvendige ændringer og udkast debatteret. BK 
reviderer 

6. Drøftelse af best.arbejde og tiltag for 
det kommende år. 

Vi vil have kigget nærmere på Realdanias 
fælleshus-tilbud 
Drøftelse af eventuelle andre tiltag fortsættes 
på næste bestyrelsesmøde 
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7. Eventuelt   

8. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Næste møde - aftales senere. 
Punkt: Velkomstbrochure – status på arbejdet 
med ændringer. . 
 

 


